我的父亲英语演讲三分钟
父爱含蓄而深沉，舐犊深情的爱不会轻易表露，只是默默地在心中奢望着孩子的未来。父亲也不会轻易夸耀孩子的成绩，而在一颦一笑间把那份满足泄露无遗。一起来看看我的父亲英语演讲三分钟，欢迎查阅!
我的父亲英语演讲1
My father?s name is Wang Yaohan. He has an English name, Jack. He is thirty-eight years old. My father is a worker. Heworks in a factory. He has two big eyes and two big ears. He has short hair. My father is very thin. He is only fifty kilograms. He likes learning English very much. He learns English everyday. My father likes watching TV. His favorite television channel is CCTV-10, because he can learn a lot English from the program Outlook English at that channel.
我的父亲叫王耀汉。他有一个英文名字,杰克。他今年38岁，是一个工人。他工作在一个工厂。他有两个大眼睛和两个大耳朵。他有短的头发。我的父亲是非常瘦。他只有50公斤。他非常喜欢学习英语。他每天都学英语。我的父亲喜欢看电视。他最喜欢的电视频道是CCTV-10,因为他可以学到很多英语的项目前景的英语频道。
我的父亲英语演讲2
"One, two, three, four..." I carefully counted their dad's hair. "Dad, you how so much white hair? You just 39 ah!" I silly to ask dad. Dad smiled and said: "the silly child, this still use to ask? You think about it, dad why there are so much white hair?"
I seriously want ah...
Ah! Know, we two sisters, parents bring us up one by one, to take us to read. When I was a kid, I know every day to play, play heart extremely large. Day and night, only know to play, to go to school not by heart, go home and watch TV. My life in addition to eat, all the rest is playing, even in the dream play, contribute composition nets. Other children grades have been rising, my grades watch to drop, father's hair is looking at their increased, the wrinkles and eliminate climbed up the father's forehead. In order to let me understand the significance of learning, dad and I always talk about the benefits of reading, reading a book about his childhood.
我的父亲英语演讲3
My father is a businessman. He is 42 years old. He is short. He likes reading newspapers after meals. He watches TV in the evening. He goes to work by car. He has got a nice black car. He often plays golf with his friends on the weekend. He does not often eat dinner with us.
我爸爸是一位商人.他今年42岁.他不高.他喜欢饭后看报纸.晚上的时候他会看电视.他有一辆黑色的漂亮的车.他开车去上班.他经常和朋友在周末的时候打高尔夫.他不是经常跟我们一起吃晚饭.
我的父亲英语演讲4
My father is a kind person. He is the man of the house, is a man of perseverance. He worked very hard, and his work attitude is highly appreciated. He loves the fishing, and almost every day to go fishing, always. My father cook well. He always says, "my cooking absolutely no chefs." On weekends, he went to work, is diligent.
My father doesn't like anyone else's father, always want their children go to cram school, but respect my opinion.
I love my father very much.
我的父亲英语演讲5
If someone asks me who affects me most in my life, I will definitely tell him or her that the person should be no one else but my father. As a matter of fact, I have been much affected by father's humor, kindness, enterprise, strong will ever since I was a little girl.
如果有人问起：生命中对我影响最深的人是谁。我会明确的告诉他或她，除了我爸爸不会是任何人。事实上，在我还是一个小女孩时，就深受爸爸幽默、和蔼、上进以及坚强的品格影响。
Father is well-known for his humor. He always makes use of his wit and humor to relax tense situation at work. He is m humorous that his colleagues and friends all enjoy staying with him. He also uses humor to create a very happy family atmosphere. My mother tends to chatter over little things. Sometimes she talks angrily without any pause. When this happens, father just listens to her without a word. "Why don't you say a word, man?", mother is more angry at father. At this time father would give a cup of tea to mother, then replies: "Why not have tea first, my dear? Just take your time to enjoy it. I'm always your attentive listener." Hearing these words, mother stops talking with her anger gone at once. Such funny scenes often appear between father and mother which makes our family life happy and interesting.
爸爸出了名的有幽默感。他总是用他的智慧和风趣缓解工作时紧张的气氛。因此他的同事和朋友都很享受同他一起的时光。与此同时，他还用他特有的幽默创造和谐有趣的家庭氛围。我妈妈总喜欢因为鸡毛蒜皮的小事碎碎念。有时她会生气的说个不停。而此时，爸爸就会一直倾听，不插一句。“为什么一句话都不说?” 妈妈变得更生爸爸的气。这是爸爸就会给妈妈递上一杯茶水，然后回答：“亲爱的，为什么不先喝口茶呢?你开心就好，我是你的忠实听众。”听完，妈妈的气一下子全消了。这种有趣的场景总会发生在爸妈间，让我们的家庭生活快乐而有趣。
